



AVIS PUBLIC / PUBLIC NOTICE

CALENDRIER 2025 MODIFIÉ DES SÉANCES ORDINAIRES DU CONSEIL MUNICIPAL

2025 AMENDED SCHEDULE OF REGULAR SITTINGS OF THE MUNICIPAL COUNCIL

Prenez avis, que le Conseil de Ville de Lac-Brome, lors de sa séance ordinaire 7 juillet 2025, a modifié le calendrier des séances ordinaires pour l'année 2025. La séance ordinaire initialement prévue le 10 novembre 2025 se tiendra désormais le 17 novembre 2025. Cet amendement est nécessaire afin de se conformer à la *Loi sur les élections et les référendums dans les municipalités*, laquelle prévoit un délai d'appel entre le jour de l'élection (le 2 novembre) et la tenue de la prochaine réunion ordinaire. Les réunions ordinaires restantes pour l'année 2025 se tiendront aux dates suivantes :

4 août Centre Lac-Brome, 270, rue Victoria
2 septembre Centre Lac-Brome, 270, rue Victoria
29 septembre Centre Lac-Brome, 270, rue Victoria
17 novembre Centre Lac-Brome, 270, rue Victoria
1er décembre Centre Lac-Brome, 270, rue Victoria

Le début de chaque séance étant à 19h.

Donné à Lac-Brome ce 10 juillet 2025

Owen Falquero. B.A., LL.B., J.D.
Avocat Greffier

Take notice that at its July 7, 2025, regular meeting, the Town of Brome Lake Council amended the schedule of its regular meetings for the year 2025. The regular meeting originally scheduled for November 10, 2025, will now be held on November 17, 2025. This change was required in order to conform to a provision of the *Act Respecting Elections and Referendums in Municipalities* that specifies an appeal period between the election day (November 2nd) and the holding of the next regular council meeting. The remaining regular meetings in 2025 will be held on the following dates:

August 4 Centre Lac-Brome, 270 Victoria Street
September 2 Centre Lac-Brome, 270 Victoria Street
September 29 Centre Lac-Brome, 270 Victoria Street
November 17 Centre Lac-Brome, 270 Victoria Street
December 1 Centre Lac-Brome, 270 Victoria Street

The beginning of each sitting being at 7 p.m.

Given at Brome Lake, July 10, 2025

Owen Falquero. B.A., LL.B., J.D.
Attorney Town Clerk